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Notulen van de jaarvergadering op 22 maart 2023 
Onze waarnemend voorzitter Gerard de Kort opent de vergadering. Hij kijkt terug 
naar het afgelopen jaar met o.a. de bestuurswisselingen, staat hij stil bij de overleden 
leden en kunnen  de nieuwe aanwezige leden zich voorstellen 
De notulen van de jaarvergadering 2022 worden goed bevonden 
Ook het jaarverslag wordt goed bevonden 
Financieel overzicht. Joke geeft een duidelijk overzicht in samenwerking met Ger die 
voor de dia presentatie zorgt. Leo Harks en Petra tops hebben de kascontrole op 
zich genomen en hebben het geheel goed bevonden. Joke geeft nog een voorlopige 
begroting voor het jaar 2023.  Volgend jaar zal Petra Tops en Frans van de velden de 
kas controleren 
Bestuurs verkiezing. De secretaris neemt even de taak van de voorzitter over en stelt 
aan de vergadering voor om Gerard de Kort als voorzitter aan te nemen. De 
vergadering stemt hiermee in. Nu kan Gerard als voorzitter zijn taak weer 
overnemen. Huub Stroeks overhandigt de voorzitters hamer en wenst Gerard veel 
succes als voorzitter  Afgelopen jaar is Huub Stroek noodgedwongen af moeten 
treden vanwege zijn wethouderschap. Ook Marijke van Lieshout is afgetreden  
Nieuwe bestuurs kandidaten zijn Marijke Stroeks  Leo Sanders en Ger van de Wiel, 
er zijn geen tegen kandidaten en zo worden ook zij door de vergadering als 
bestuurslid aangenomen 
Een voorlopig jaar programma wordt nu gepresenteerd, hierbij geeft Jos een 
overzicht.o.a. de jubileum dag op 12 april. Ook Leo voegt er aan toe dat we ook 
activiteiten gaan organiseren voor de jongere ouderen 
Pauze 
Na de pauze zijn er nog wat mededelingen o.a. de contributie moet vanaf volgend 
jaar naar €30. Dit omdat we in de kring gelijk moeten blijven 
Ook de kosten van onze kbo munten gaan naar €1,75 , deze willen we t.z.t helemaal 
laten vervallen. Hier was vanuit de vergadering wat tegenstand maar ging er toch 
mee akkoord 
Voor de jubileum dag moet men zich niet vergeten aan te melden, vanwege het 
buffet moeten we het aantal deelnemers weten 
Jos licht de kringactiviteiten nog toe o.a. de biljart competitie en misschien dit jaar 
nog een koersbal toernooi  
Rondvraag Gidie van Riet vraagt of diegene die zich aanmelden voor de jubileum 
dag ook werkelijk komen omdat voor ieder die zich aanmeld de kosten gewoon 
doorgaan 
Sluiting    
  
  
 
 
 
 
 
 
 
 


